

May 20, 2004

Le 20 mai 2004

MEDIA ADVISORY / AVIS AUX MÉDIAS

LOCAL ELEMENTARY STUDENTS SHOWCASE MURALS THAT WILL SURROUND THE NEW GOVERNMENT OF CANADA BUILDING SITE

The Honourable Shawn Murphy, on behalf of the Honourable Stephen Owen, Minister of Public Works and Government Services, and students from West Kent and Sherwood elementary schools, wish to invite members of the media to view murals in progress that depict the history of the site where the new Government of Canada Building in Charlottetown will be constructed.

Once completed in June, all the murals will be posted along University Avenue on the fencing surrounding the construction site.

The three other elementary schools whose students are contributing to the mural are L.M. Montgomery, Eliot River and École François-Buote.

Date: May 21, 2004

Time: 1:00 p.m.

Place: Multi-Purpose Room
Sherwood Elementary School
64 Maple Avenue
Charlottetown, P.E.I

*Please enter through main entrance off Maple Avenue.

DES ÉCOLIERS DE LA RÉGION PRÉSENTENT LA PEINTURE MURALE QUI ENTOURERA LE CHANTIER DU NOUVEL IMMEUBLE DU GOUVERNEMENT DU CANADA

L'honorable Shawn Murphy, au nom de l'honorable Stephen Owen, ministre des Travaux publics et des Services gouvernementaux, et les élèves des écoles primaires West Kent et Sherwood, invitent les médias à venir admirer leur œuvre en cours de réalisation : une peinture murale illustrant l'histoire du site où sera construit le nouvel immeuble du gouvernement du Canada à Charlottetown.

En juin, l'œuvre complète des écoliers sera accrochée sur la clôture qui entoure le chantier de construction sur l'avenue University.

Des élèves de trois autres écoles primaires, soit les écoles L. M. Montgomery, Eliot River et François-Buote, participent également à la création de la peinture murale.

Date : le 21 mai 2004

Heure : 13 h

Endroit : Salle polyvalente
École Sherwood
64, avenue Maple
Charlottetown (Î-P-É)

*Veuillez passer par l'entrée principale située sur l'avenue Maple.

For further information please contact:

Pour de plus amples renseignements, veuillez
communiquer avec :

Paula Sibley
Communications Officer / Agente des communications
Public Works and Government Services Canada /
Travaux publics et Services gouvernementaux Canada
(902) 496-5826